
Szydłowiec, 11 grudnia 2018 r. 
Or-I.0003.4.2018.DK 
 
 
 
 
 

Pan 
Leszek Jakubowski 
Radny Rady Miejskiej  
w Szydłowcu  

 
 
 
 

Odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 28.11.2018 r. 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

Na wniosek mieszkańców Szydłowca, zwracam się o wystąpienie do firmy 

,,Dragados” w sprawie zjazdu  Szydłowiec – Centrum na drodze S7, który w ogóle nie 

jest oświetlony. Mieszkańcy pytają dlaczego zjazd Szydłowiec – Północ jest 

oświetlony natomiast zjazd Szydłowiec – Centrum nie. Proszę  o interwencję w tej 

sprawie.  

 
ODPOWIEDŹ: 

W odpowiedzi na interpelację, informuję, że  Referat Gospodarki Komunalnej  
w październiku 2018 r., zwracał się z pismem do zarządcy drogi S7 - Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie o uporządkowanie 
zakrzaczeń, ograniczających widoczność i zagrażających bezpieczeństwu 
uczestników ruch drogowego, na rondach w miejscowości Barak oraz przy  
ul. Kościuszki. W piśmie złożony był również wniosek o uruchomienie 
nieczynnych obwodów oświetlenia ulicznego w miejscowości Barak, Szydłówek, 
Świerczek i Szydłowiec. W dniu 03.12.2018r. zostało wystosowane kolejne pismo 
z prośbą o uruchomienie nieczynnych obwodów oświetlenia ulicznego. Pismo 
zostało wystosowane do GDDKiA Rejon Drogowy w Radomiu ul. Spacerowa 10, 
26-660 Jedlińsk.  

 
 

Z poważaniem 
 
 

Z up. Burmistrza  
Sekretarz Gminy 
(-) Dorota Kubiś 

 


